
Onderwerp: Vraag CDA forum stad 21 januari 2021
Vraag : CDA dhr. Van Enk 

Hierbij dien ik voor het Forum Stad de volgende vraag in.

Eind 2018 werd de wens in de raad uitgesproken - ondersteund met een raadsbreed aangenomen 
motie - om een tunnel voor autoverkeer aan te leggen in de Beatrixlaan. Een belangrijke reden 
daarvoor waren de plannen voor woningbouw in Den Haag Zuid West. 
Inmiddels zijn de voorbereidingen daarvoor in onze buurgemeente gestart. Sloop van woningen is in 
volle gang. Grootschalige nieuwbouw zal niet lang op zich laten wachten.

Kan de wethouder Mobiliteit in het Forum Stad verslag doen over de voortgang van de Rijswijkse 
bestuurlijke lobby in de regio voor de aanleg van de Beatrixtunnel?

Met vriendelijke groet,
Menno van Enk
(fractievoorzitter 
CDA Rijswijk)


